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EU: Konec uplynulého roku se nesl ve jménu velkých demonstrací v Rakousku, Itálii, Francii, přidalo
se i Německo. Všechny národy Evropy spojuje pandemické šílenství, které trvá dva roky a i přes
maximální snahu médií ovládaných covidovou mafií a politiků tou samou korumpovaných, či přes
uplacené ,,odborníky“ ovlivňovaných, vylézá pomalu pravda ven. Udržet některá tajemství spojená s
testy, upravováním statistik a dopadem vakcinace není neomezeně dlouho možné. Nepříliš pozitivní
realita tak vychází na povrch, bývalí konspirátoři se mohou cítit být věštci a dochází na lámání
chleba. To vše probouzí v lidech odpor projevující se stále častějším pokládáním otázek a po
nevyhovujících odpovědích další neochotou podstupovat stále dokola omezení, testování, vakcinaci.

  Situace dospěla už do stádia, kdy výmysly jedněch vyvolávají výbuchy smíchu druhých. Dokonce už
i hlavní mediální tváře přiznávají, že se vlastně neví, zda li experimentální mixy mají nějakou
účinnost (jak řekl sám velký Roman Prymula), zatímco přirozeně získané protilátky dosud fungovaly
velmi dobře.

To Maďar jede dále svou a dle něj omikron zvýší úmrtnost dětí až pětinásobně. Řeč je o tom
omikronu, který je považován sice za nakažlivější, ale víceméně neškodný. U něj dle jedněch prý
protilátky fungovat nebudou, dle druhých by pro změnu mohl díky své menší škodlivosti a schopnosti
protilátky tvořit ukončit pandemii.

 

 

Už i Izraelci hovoří o možném promoření omikronem celé populace. Jenže je tu problém
s očkovanými, v nichž koluje cosi, co přirozenou imunitu velmi rychle sráží k nule. Z toho logicky
vyplývá, že kdo rychle vyskočí z očkovacího procesu, má teoretickou šanci vrátit své tělo do pořádku.
Očistná kůra bude chvíli trvat, bez pročišťovacích preparátů nebude jednoduché vrátit organismus
do původního stavu, ale lze to. Samozřejmě se tak jde proti oficiálně prosazovaným teoriím, ale
pokud se logicky zamyslíte, posbíráte informace nikoliv z našich televizních stanic, dojdete k závěru,
že věřit v jakousi tečku po absolvování xtého vpichu je ukázkou naivity a přílišné důvěry projevené
vůči těm, kteří si ji nezaslouží. Ostatně kolik skutečně důvěryhodných politiků a moderátorů znáte?
Zvláště při uvědomění si skutečnosti, že zprávaři jsou de facto najatí herci a politici lžou snad téměř
ve všem.

Od víkendu budou pokračovat další demonstrace, což se týká především Rakouska a Itálie. Občany
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čekají střety s policisty a jak se ukazuje, ti pro rány nejdou daleko. Amorální přístup části policistů
k lidem projevujícím svůj názor je ukázkou fanatismu některých sloužících politickým elitám. Jejich
nezadržovaná agresivita namířená proti demonstrantům mívá většinou časem odezvu v menších
zábranách davu. Pokud si vzpomínáte na policisty z Národní, kteří už tušili, že jejich nadvláda končí,
a srovnáte to s jejich přístupem o třičtvrtě roku dříve na stejném místě, kde nespokojené Pražany
systematicky lovili a mlátili, jistě Vám dojde, že spojený dav i s ohledem na výzbroj bicích komand
nakonec agresory vytlačí. Jedna věc je totiž dohlížet na pořádek, druhá potom udržovat moc pomocí
brutálního násilí. Rakušané mají díky vládou nařízené povinné vakcinaci všech důvod ty své policisty
převálcovat. Podaří li se jim to, přidají se další státy podobně, jako to bylo v období naší tzv.
Sametové revoluce. Stačí se podívat na brutalitu policejních mlátiček v Holandsku, Německu či
Francii, kdy zakuklenci používají psy, zbraně, vodní děla a další nástroje, proti kterým neozbrojení
demonstranti zatím nemají odpověď. Až se jich ale spojí více, budou jim stačit železné tyče. Opravdu
to politici nechají kvůli svým ziskům dojít tak daleko?

Covidpasy jsou dalším krokem k totální kontrole obyvatelstva. Jejich prokazováním se de facto
stáváte stále více sledovanými. V podstatě společně s používáním mobilních telefonů, počítačů,
sociálních sítí, platebních karet a existencí všudypřítomných kamer přicházíme o soukromí. Dokonalý
systém kontroly velmi snadno přejde v soubory opatření, jejichž výsledkem bude omezování pohybu,
lokalizace jednotlivců i skupin, přidělování sociálních kreditů. V různých zemích už jsou některé
systémy oživovány, ať už jsou to čipy v tělech lidí ve Švédsku, sociální kredity v Číně, vyčlenění
neočkovaných z běžného života v celé Evropě, prostě už to vše začíná zapadat a spojovat se. Svět se
velmi rychle mění a nepostavíme li se tomu nyní, bude těžké s tím něco dělat později. Stáním ve
frontě na další tečku lidé dávají tichý souhlas s tímto děním. Zájem o svou budoucnost a o dědictví
předané dětem projevují především ti scházející se na demonstracích. Kdo to nechápe a má s tím
problém, dosud nepochopil, že covid jen tak skončit nemá a jde o pouhý nástroj, který nás velkou
rychlostí posouvá k totalitní diktatuře vedené úzkou skupinou bohatých, bank a ,,filantropů“. Ani
jedné z těchto skupin nejde o naše blaho, v podstatě jsme pro ně přebyteční. Bohužel, toto
konstatování vystihuje současnou situaci nejlépe.
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